
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Koguta 

na 29. posiedzeniu Senatu 

w dniu 4 listopada 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury i budownictwa Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Starsi pasażerowie pamiętają czasy, gdy w jednej kasie można było kupować bilety na wszystkie pociągi. 

Oczywiście była to epoka przedsiębiorstwa państwowego Polskie Koleje Państwowe, monopolizującego 

pasażerskie przewozy kolejowe w Polsce. Można oczywiście uznawać, że monopol jest rzeczą złą, i taka była 

intencja ustawodawcy przesądzającego o pluralizmie w przewozach, ale z perspektywy pasażera możliwość 

kupienia w jednej kasie biletów na wszystkie polskie pociągi była rzeczą dobrą i wspomniane zmiany 

niewątpliwie mogą być uznane za regres w jakości usług.  

W tych okolicznościach uzasadnione jest pytanie, które do Pana Ministra kieruję: kiedy zostanie 

uruchomiony system tzw. wspólnego biletu, tj. system sprzedaży biletów wspólny dla wszystkich obecnych  

w Polsce pasażerskich przewoźników kolejowych? 

Stanisław Kogut 

 


